



Referat fra OI-regionsmøde 16-05-2009

Tilstede: Karsten (OIK), Nikolaj (OIKS), Jonas og Louise (SOV), Johnny (KBH), Peter og Kenneth (Nordjylland), Kim (Midtjylland), Anita (Syddanmark)

Afbud: Ingen ☺

- Ad.1. Karsten bød Velkommen
- Ad.2. Sindsrobøn blev udført i fællesskab.
- Ad.3. Kenneth læste de 12 Traditioner
Jonas læste de 12 koncepter for service
- Ad.4. Præsentations runde blev udført.
- Ad.5. Nikolaj som referent og Karsten som ordstyrer.
- Ad.6. Referat godkendt
Dagsorden blev et pkt. Med Kbh. konvent tilføjet.
- Ad.7. Områderne informerer, samt OIK informerer.

OIK:

Karsten fortæller at han er flyttet helpline telefonen over i OI regnskab. Der udover kom det frem at vores helpline nummer fremstår på de gule sider. Det blev besluttet at beholde denne service, men at den kommer til at stå under Na's CVR nummer. Der skal også tilføjes vores web side ved denne annonce.

København:

Johnny fortæller at helpline samt vagtplaner kører efter bogen. Han fortæller også at Kbh. er ved at forberede en "Bedrings March" i Kbh. Som der starter ved Hovedbanegården. Forberedelserne er i fuld gang. Dette vil foregå d. 12/9 2009. Ruten vil komme senere. SUPER KBH! Det vil være en god måde at få skudt brochuren om "Na og Samfundet" i gang. Dette vil blive det første i Europa, men dette er gjort i f.eks. USA. Svenskerne vil selvfølgelig blive budt herover og deltage ☺. Der vil ikke blive sagt noget til pressen, ud over at de vil få den omtalte brochurer.

Storstrøm Og Vestsjælland:

OI i SOV hænger stadig på 2 personer, som står for helpline. Lige været afholdt Unity dag, der blev samlet et pænt overskud ind. **DETTE BLEV GJORT PÅ FRIVILLIGE BIDRAG!** Jonas fortæller han gerne vil have plakater med telefon nummeret på til SSP.

Syddanmark:

Anita lægger ud med at hun ikke har så meget at sige. Men at der er 2 ting. Første er at Syddanmark, giver udtryk for at de gerne vil have tiden, for personlig kontakt på helplinen på hjemmesiderne. Det er fra 18-20. Det andet er at tiden ikke passer på telefon svareren, den siger fra 19-20. **Johnny siger, det vil han straks rette!**

Anita fortæller også at det er vigtigt at sætte telefonen tilbage til tlf. svareren, da folk ellers kan ringe til en optaget telefon. Gør os opmærksom på at vi skal kunne henvise til MA og CA, men dette kræver et helpline nummer eller en web side. Ellers kan vi ikke henvise.

Syddanmark har gennemgået retningslinjerne og kommet frem til at OI formanden skal have sin diæt betalt. Det skal alle som laver service for OSK Syddanmark! OI Syddanmark har fået en næst formand, som er Ida.

Midtjylland:

Kim giver udtryk for det er godt at være her. Mangler sin formand men formanden har travlt og desværre ikke mulighed for at være til stede i dag. Kim er tovholder for helplinen og fortæller at, han 14 stk. til vagter og 5 i backup! Woow!! Det er hans erfaring at folk gerne vil lave service med helpline, hvis det bliver givet videre på en ansvarlig måde. Ved at få lavet helpline flyes, som folk kan melde sig til på. Midtjylland opfordrer også OI til at opdatere vores kontakt liste.

Det er stadig 2 personer der trækker læsset, desværre. Men det er også 2 som gerne vil det her.

Nordjylland:

Peter siger det ikke kører optimalt, da folk ikke var kommet til sidste OI møde pga. helligdag, så folk kunne ikke komme. Gået lidt koks i det da Tovholderen for helpline er gået af. Men der er kommet en ny. Peter løser det med plakater se. Pkt. vedr. plakater. Gad godt det bare kørte med OI i Nordjylland.

Ad.8. Statistik:

Nikolaj fremlægger sit tovholder skema, fortæller kort hvordan det udfyldes, samt det går rundt hos de forskellige. Bred enighed om at det skal prøves af. Der er et skema for telefon vagterne, hvor de så vider giver informationer til deres tovholder. Som så derefter udfylder deres skema, hvor de så kan give Nikolaj disse oplysninger på neonick_50@hotmail.com Skemaerne bliver vedhæftet dette referat og stats skal køres i gang d. 1/6 2009.

Ad. 9 Na brochure/visit kort/plakater

Teksten bliver som der er vedtaget tidligere. Se referat fra 23-11-2008.

Det blev besluttet at lave disse:

- 3000 stk. Visitkort
- 3000 stk. Brochure.
- 500 stk. Plakater.

Peter tager dette med til næste møde.

Ad.10 Folderen ”Na og Samfundet”

Der blev fortaget nogle rettelser, men kom frem til et fint resultat. Når disse er ændret vil Karsten sende den elektronisk og skulle der være noget der skal rettes, skal der gives besked til Karsten hurtigst muligt. Inden den går i trykken.

Ad.11 Evt.:

Kbh. Konvent, vi vil ikke lave en stand, da der ikke er noget at vise frem ☺ Så vi skal bare nyde det!!!!

Arbejdsgrupper under OI

Skal vi have nogle der tager ud til festivaler, med en Na stand. Det er nemmere at lave OI hvis materialet er i orden og klart. Folk vil gerne lave praktiske opgaver som at tage ud at lave HI, hvis der er materialer til det. Der er sat et udvalg i gang omkring det med en stand til Roskilde festival. Er dette op til Koordinatoren eller? Det er en OI beslutning og ikke op til f.eks. OSK. Hvordan arbejder vi? Er vi et udvalg eller under udvalg, skal vi have en Koordinator eller en formand? Hvad er forskellen? Dette kommer på som pkt. til næste OI møde.

Ad. 12 Næste møde:
18/7 2009

Tak for et super møde, vi ses i Juli!
Knus og kram Nikolaj.



Næste møde holdes lørdag d. 18-07-2009 Kl. 12
Vestergade 51 B, Odense

Dagsorden:

- Ad.1. Formanden byder velkommen.
- Ad.2. Sindsrobøn.
- Ad.3. Oplæsning af traditioner og koncepter.
- Ad.4. Præsentationsrunde.
- Ad.5. Valg af ordstyrer og referent.
- Ad.6. Godkendelse af referat og dagsorden.
- Ad.7. Områderne, samt OIK informerer.
- Ad.8. Statistik på helpline.
- Ad.9. Plakater og visitkort
- Ad.10. Folderen "NA og samfundet"
- Ad.11. Arbejdsudvalg
- Ad.12. Evt.
- Ad.13. Næste møde

